

## MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, AUGUST 27, 1985

(55)

[Text]

The Sub-committee on Equality Rights of the Standing Committee on Justice and Legal Affairs met in Charlottetown at 3:00 o'clock p.m., this day, the Chairman, Patrick Boyer, presiding.

*Members of the Sub-committee present:* Patrick Boyer, Pauline Browes, Roger Clinch, Sheila Finestone, Maurice Tremblay.

*Witnesses: From the Coalition on Pornography:* Anne Mazer; Margaret Ashford; Jill Lightwood; Diane Denis; Lyle Brehaut; Janice Devine; Joan MacFarlane. *From the Canadian Abortion Rights Action League:* Carol Fennel. *Walter Lea. From the Women's Network:* Anne Mazer; Diane Porter; Diane Morrow. *From the Human Rights, Prince Edward Island:* Mary-Lynne Ross. *From the Women's Employment:* Carol Connick; Brenda Creighton. Mike Thompson.

The Sub-committee resumed consideration of its Order of Reference dated Tuesday, March 5, 1985 (*See Minutes of Proceedings and Evidence of Tuesday, April 16, 1985, Issue No. 2*).

The witnesses made statements and answered questions.

At 5:15 o'clock p.m., the Sub-committee adjourned until 6:40 o'clock p.m.

At 6:40 o'clock p.m., the session resumed.

At 8:45 o'clock p.m., the Sub-committee adjourned to the call of the Chair.

WEDNESDAY, AUGUST 28, 1985

(56)

The Sub-committee on Equality Rights of the Standing Committee on Justice and Legal Affairs met in Charlottetown at 9:30 o'clock a.m. this day, the Chairman, Patrick Boyer, presiding.

*Members of the Sub-committee present:* Patrick Boyer, Pauline Browes, Roger Clinch, Sheila Finestone, Maurice Tremblay.

*Witnesses: From the Prince Edward Island Council of the Disabled:* John Hochstadt; Mary Driscoll; Gus Campbell; Susan Buchanon. *From the Advisory Council on the Status of Women:* Dolores Crane; Heather Irving; Sylvia Johnson; Ruth Powers. *From the Human Rights Commission:* Allan F. MacDonald; Thomas Klewin. *From the Department of Veterans Affairs:* Shirley Cail; Len Malone.

The Sub-committee resumed consideration of its Order of Reference dated Tuesday, March 5, 1985 (*See Minutes of Proceedings and Evidence of Tuesday, April 16, 1985, Issue No. 2*).

The witnesses made statements and answered questions.

## PROCÈS-VERBAUX

LE MARDI 27 AOÛT 1985

(55)

[Traduction]

Le Sous-comité sur les droits à l'égalité du Comité permanent de la justice et des questions juridiques s'est réuni à Charlottetown ce jour à 15 heures, sous la présidence de M. Patrick Boyer (*président*).

*Membres du Sous-comité présents:* Patrick Boyer, Pauline Browes, Roger Clinch, Sheila Finestone, Maurice Tremblay.

*Témoins: De la «Coalition on Pornography»:* Anne Mazer; Margaret Ashford; Jill Lightwood; Diane Denis; Lyle Brehaut; Janice Devine; Joan MacFarlane. *De la «Canadian Abortion Rights Action League»:* Carol Fennel. *Walter Lea. Du «Women's Network»:* Anne Mazer; Diane Porter; Diane Morrow. *De «Human Rights», Île-du-Prince-Édouard:* Mary-Lynne Ross. *De «Women's Employment»:* Carol Connick; Brenda Creighton. Mike Thompson.

Le Sous-comité reprend les travaux prévus à son ordre de renvoi en date du mardi 5 mars 1985 (*Voir Procès-verbaux et témoignages du mardi 16 avril 1985, fascicule n° 2*).

Les témoins font des déclarations et répondent aux questions.

A 17 h 15, le Sous-comité lève la séance pour reprendre les travaux à 18 h 40.

A 20 h 45, le Sous-comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE MERCREDI 28 AOÛT 1985

(56)

Le Sous-comité sur les droits à l'égalité du Comité permanent de la justice et des questions juridiques s'est réuni à Charlottetown ce jour à 9 h 30, sous la présidence de M. Patrick Boyer (*président*).

*Membres du Sous-comité présents:* Patrick Boyer, Pauline Browes, Roger Clinch, Sheila Finestone, Maurice Tremblay.

*Témoins: Du Conseil des handicapés de l'Île-du-Prince-Édouard:* John Hochstadt; Mary Driscoll; Gus Campbell; Susan Buchanon. *Du Conseil consultatif sur la condition de la femme:* Dolores Crane; Heather Irving; Sylvia Johnson; Ruth Powers. *De la Commission des droits de la personne:* Allan F. MacDonald; Thomas Klewin. *Du ministère des Affaires des anciens combattants:* Shirley Cail; Len Malone.

Le Sous-comité reprend les travaux prévus à son ordre de renvoi en date du mardi 5 mars 1985 (*Voir Procès-verbaux et témoignages du mardi 16 avril 1985, fascicule n° 2*).

Les témoins font des déclarations et répondent aux questions.